
Afdelingsbestyrelsesmøde den 9. oktober  
 
1. Først blev der budt  velkommen til Herning Sørensen og Connie Krog.  
 
2. Juletræ, som vi plejede at have, bliver afløst. Da der de sidste par år kun har været 2-3 børn, vil vi prøve 
med at inviterer til gløgg og æbleskiver.  
 
3. Fællesspisning forsætter i år med første gang i start november, der kommer indbydelse ud, når vi 
nærmer os.  
 
4. Vores forretningsorden blev godkendt og underskrevet.  
 
5.Der var en  forespørgelse om loppemarkedet. Det vil vi lige undersøge, om der er stemning for og i givet 
fald, hvordan det skal løbe af stablen.  
 
Annemarie Hagendam  
 


